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PRIMARNE VOLITVE ZA IZBIRO 

KANDIDATOV ZA PARLAMENT 

30. DECEMBRA IZBERI SAM!  

 

Drage prijateljice in dragi prijatelji! 
 
V nedeljo, 30. decembra bodo po vsej Italiji primarne volitve za izbiro kandidatov Demokratske 
stranke na prihodnjih političnih volitvah.  S tem izpolnjujemo obljubo zadnjih mesecev in sicer, da bodo 
volilci izbirali kandidate, kljub temu, da ni prišlo do reforme volilnega zakona. 
 
Po začetnem obotavljanju sem se naposled le odločila, da ponovno kandidiram za parlament, 
predvsem po prigovarjanju številnih ženks in moških slovenskega in italijanskega jezika. Vsekakor pa 
sem želela tudi sama skozi primarne volitve, preko katerih naj se oceni moje dosedanje delo; tako bom 
tudi sama imela večjo legitimacijo, ki mi bo omogočila, da bom še z večjo vnemo delala za dobrobit 
države in tukajšnjega prebivalstva. V svojem petletnem mandatu sem skušala na jasen in pošten način 
zagovarjati interese tržaške pokrajine na vseh področjih; še posebej sem si prizadevala za 
ovrednotenje vseh njenih specifik ter za utrjevanje integracije različnih kultur, za sožitje in 
dobrososedske odnose.   
 
Razloge, ki so botrovali moji odločitvi, da opravim še en mandat, bom obnovila v nekaj točkah: 
 

1. SLOVE%SKA %AROD%OSOT%A SKUP%OST V ITALIJI – s svojo kandidaturo bom 
ponovno omogočila, da bo v Rimu slovenski parlamentarec. Glede na to, da volilni zakon ne 
predvideva olajšanega zastopstva, za kar smo si v teh zadnjih mesecih močno prizadevali,  lahko 
preko Demokratske stranke dosežemo ta cilj, kot se je to vedno zgodilo doslej. V tej vlogi sem v 
Senatu posvetila veliko časa ravno odprtim vprašanjem, povezanih z manjšino, in to kljub 
nelahkim političnim okoliščinam. Tudi v bodoče bo moja glavna skrb posvečena manjšinski 
problematiki, še posebej sprejetju novega zakona o šolstvu, zakona ki naj bi nadgradil zakon št. 
38/2001 ter ratifikaciji Evropske listine manjšinskih jezikov;  
 

2. DELO – v teh letih sem aktivno sodelovala v komisiji za delo, kjer so bile sprejete nekatere 
pomembne reforme. V tem sklopu sem v prvi osebi sledila sledečim temam: azbest, nesreče na 
delu, prekerno delo, aktivne politike za ženske s posebnim ozirom na usklajevanje tega z 
družinskimi obveznostmi. Program Demokratske stranke postavlja na prvo mesto ravno delo, saj 
je bistvenega pomena ne samo za preživetje posameznika, ampak za njegovo dostojanstvo. To 
bo tudi ena izmed nalog, kateri se bom posvetila; 

 
3. ŽE%SKE  - v tej zakonodajni dobi sem bila edina ženska, izvoljena v Furlaniji Julijski Krajini. 

Tokrat bo Demokratska stranka zagotovila večjo prisotnost žensk na svojih listah in v tem 
smislu gre oceniti tudi mojo kandidaturo. Z vprašanjem večje prisostnosti žensk v politiki in v 
javnem življenju ter o drugih vprašanjih, ki zadevajo ženske - od nasilja do  ženske 
brezposelnosti – sem se vseskozi ukvarjala, kar nameravam storiti tudi v prihodnosti. Za 
nadaljnjo rast države je namreč nujno ovrednotiti velik potencial, ki ga predstavljajo ženske, saj 
je bil doslej premalo upoštevan; 
 

4. IZOBRAŽEVA%JE – bodočnost države sloni na izobraževanju, inovaciji in raziskovanju. Žal 
je bilo v teh letih premalo poudarka na teh temah. Sama sem se ukvarjala predsvem s šolstvom 
in univerzo; še posebej smatram, da je potrebno usmeriti naše moči v utrjevanje avtonomije 
deželnega šolskega sistema, v povezovanje le tega s širšim zaledjem in ovrednotenje jezikovne 
raznolikosti, ki označuje našo deželo. Za Trst pa bo potrebno investirati v raziskovalni sistem in 
v posamezne strukture, saj predstavljajo eno od najpomembnejših sredstev za njegovo nadaljnjo 
rast; 



 
5. OVRED%OTE%JE MED%AROD%E VLOGE TRSTA – poznavanje dveh jezikov, dveh 

kultur, dveh različnih zgodovin in svetov mi je omogočilo, da sem se  posvetila tudi 
mednarodnim vprašanjem s posebnim ozirom na srednjeevropsko območje, tudi kot članica 
italijanske parlamentarne delegacije Srednjeevropske pobude. V ta  okvir gre vključiti tudi moja 
prizadevanja v zvezi z evropsko jonsko pobudo. V senatu sem večkrat posegla na te teme, še 
posebej sem opozarjala na možnosti, ki se odpiraju Trstu. Ovrednotiti je potrebno  geografsko 
lego Trsta, ki ima neslutene potenciale za nadaljnji razvoj, za čezmejno sodelovanje in sploh za 
utrjevanje vloge srednjeevropskega mesta. Naj omenim, da sem sodelovala pri ustanovitvi 
parlamentarnega združenja prijateljstva Italija – Slovenija,  kateremu tudi predsedujem. 

 
 
SAMO %EKAJ SKOPIH ŠTEVILK O MOJEM DELU: 
prisotnost pri glasovanjih v avli: 95,21%; 
predstavila sem 3 zakonske osnutke, 1 resolucijo in preko 70 poslanskih vprašanj. Podpisala sem 
133 zakonskih osnutkov in preko 100 vprašanj in resolucij. 
v avli sem imela 44 posegov, v komisijah 43. 
 
Prav gotovo bi se dalo narediti še več in še bolje; vseeno pa želim, da sami ocenite moje delo, ki pa, 
kot veste, ni izključno vezano na Rim, ampak se pogosto udejanja tudi na teritoriju, kjer sem skušala 
v prvi osebi slediti tekočim dogajanjem. 
 
Če smatrate, da sem vredna Vašega zaupanja, Vas vabim da se v nedeljo podate na volišče in 
napišete moje ime. 
 
Hvala in srečno v letu 2013. 
 
Tamara Blažina 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


